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Schagen, 21-04-2021 
Betreft: raad enquête Old Skoel Burgerbrug. 
 

Geachte collega raadsleden, steunfractieleden, College en Gemeentesecretaris, 

Terugkomend op de oordeelsvormende vergadering van 20 april jl. waarin ik 
heb aangegeven dat ik e.e.a. nog eens met de fractie zou bespreken m.b.t. een 
te houden raads-enquête, wil ik u het standpunt meegeven waartoe onze 
fractie heeft besloten. 

De Seniorenpartij Schagen vindt dit een casus die zich uitstekend leent hoe het 
proces is verlopen en wil alle betrokkenen hierbij betrekken. De kracht van een 
raads-enquête is dat eenieder onder ede moet verklaren hetgeen de juistheid 
van het proces ten goede komt.  

Het doel van de Seniorenpartij Schagen is dat we (mogelijk) lering kunnen 
trekken hoe het anders en beter zou kunnen en wij willen alle schijn van 
belangenverstrengeling of anders de kop indrukken. Hier kan naar onze mening 
niemand op tegen zijn tenzij er mogelijk toch andere, voor ons onbekende, 
belangen een rol hebben gespeeld. In dat geval kunnen wij begrijpen dat een 
raads-enquête niet wordt gesteund.   

Wij zullen in de komende raad met een omschreven opdracht komen en geven 
de politiek op basis van deze vooraankondiging de ruimte om hier serieus over 
na te denken en zijn zeker ontvankelijk voor uw aller inbreng m.b.t. de 
opdrachtomschrijving.  

De samenvatting van de voorzitter dhr. Kreuger steunen wij niet en helaas viel 
de verbinding uit, uitgerekend op het  moment dat de voorzitter zijn voorstel 
deed en  waarop wij wilde reageren. Wij stellen voor om deze samenvatting in 
te trekken en over te gaan tot een raads-enquête.  

Namens de Seniorenpartij Schagen 

A.S. (André) Groot 
Fractiesecretaris  


